
 

Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 22.1.2014 

 
Prítomní členovia komisie:         Miloslav Sajan, predseda 

     PaedDr. Zuzana Kaliariková, riaditeľka ZŠ s MŠ  
    Ing. Mária Okálová 

                                          Mgr. Jana Krettová 

                                          Mgr. Petra Mitašíková, PhD. 

                                    Prof. Ján Grexa  

    Mgr. Marcela Jedináková 

                                          

Návrh  program :       

                               1. Otvorenie 

                               2. Návrh zasadnutí komisií na rok 2014 

         3. Plán čerpania fondu šk. komisie na rok 2014 

         4. Riešenie záškoláctva 

         5. Rôzne 

 
K bodom programu: 

1. P. Sajan otvoril zasadnutie komisie. 

2. Návrh zasadnutí komisií: 22. 1.2014, 12. 2.2014, 26. 3.2014, 23. 4.2014, 21. 5.2014, 18. 6.2014, 

10. 9.2014, 22.10.2014. Všetci prítomní súhlasili s predloženým návrhom. 

3. Plán čerpania finančných zdrojov, komisia má v rozpočte na rok 3000 eur, návrh čerpania 

rozpočtu: 

- Pozitívum v nás    300 eur pre aktivity a náklady spojené pre 

počítačový kurz  v základnej škole 

- Zápis pre žiakov do 1. ročníka     50 eur 

- karneval, Valentínska párty v ZŠ a MŠ  150 eur 

- Slávik Slovenska    100 eur 

- Veľkonočné tvorivé dielne   100 eur 

- Mikuláš     100 eur 

- Koncert enviromentálnej tematiky  450 eur 

- Súťaž pre MŠ Spievankovo   450 eur 

- Dopravné ihrisko    100 eur 

- Tlač školského časopisu   120 eur 

- Jazykový kurz    700 eur 

- Odmeny žiakov, – nákup kníh   100 eur 

- Príspevok spojený so začiatkom šk. roku   50 eur 

               spolu:  2 770 eur 

suma 230 eur, bude prerozdelená podľa konkrétnej potreby a jej schválenie bude podliehať 

v danom období. Hlasovanie :  7 za . 

4. Riešenie opakované záškoláctvo žiačky 9. ročníka, od 8.12.2013 nastala náprava a žiačka 

pravidelne chodí do školy. 

 

Rôzne: 

 Návrh Ing. Zuzana Juríková požiadala o prenájom pozemkov za účelom športového areálu, šk. 

komisia nemá námietky proti predloženému návrhu. 

 

Zapísala dňa 22.1.2014 

Mária Okálová                                        predseda : Sajan Miloslav 


